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Jaarplan 2023 

 

Inleiding 
In 2022 konden we voor het eerst weer een groot deel van de geplande activiteiten uitvoeren. Wel 
speelde ons de – te – krappe bezetting van vrijwilligers nog wat parten. Het is ons nog steeds niet 
gelukt om – met name voor het bestuur – voldoende mensen te vinden. Toch kunnen we terugkijken 
op een goed 2022. Veel kon wel. Zo werden vislessen georganiseerd, kon vrijwel het hele 
wedstrijdprogramma voor de jeugd worden uitgevoerd en konden ook de meeste wedstrijden voor 
senioren doorgang vinden. Kortom, voldoende basis om voor 2023 weer een zo volledig mogelijk 
programma samen te stellen.  
 
Vrijwilligersbeleid 
Zoals bekend zijn met alle vrijwilligers overeenkomsten gesloten en zijn er duidelijke 
vergoedingsregelingen afgesproken. Alle vrijwilligers zijn daardoor ook – via de Gemeente Winterswijk 
– automatisch verzekerd. Waar nodig is ook een VOG beschikbaar. Hier en daar worden extra 
mensen ingezet om te assisteren bij – grotere – activiteiten. Daarvan is bekend wie het zijn en bij hen 
is bekend welke regels er voor vrijwilligers bij de Karper gelden. Voor het bestuur is een 
bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering afgesloten. De in 2022 gehouden inspiratiesessie Sociale 
Veiligheid, verzorgd door NOCNSF zal in 2023 een vervolg krijgen. In de Ledenvergadering op 20 
maart 2023 zal hieraan extra aandacht worden besteed. 
 
Beheer en organisatie 
De administratie wordt in eigen beheer uitgevoerd door de penningmeester die daarbij gebruik maakt 
van het boekhoudprogramma van Snelstart. De ledenadministratie wordt beheerd door de 2e 
penningmeester en is ondergebracht bij HSV-leden, onderdeel van Sportvisserij Nederland. De – 
financiële – administratie wordt jaarlijks gecontroleerd door Boesveld van der Burg Accountancy en 
Belastingadviezen Winterswijk.  
 
Gebouw de Puls 
Het gebouw bij de Puls is in 2021 grondig gerenoveerd. In 2022 is een alarminstallatie aangebracht en 
rond het gebouw zijn camera’s opgehangen. Het gebouw is daarmee voorlopig up to date. 
 
Automatisering 
Vanaf begin 2022 wordt gebruik gemaakt van Office 365. Hierdoor kunnen alle bestuursleden 
gelijktijdig over alle relevante informatie beschikken. Het archief wordt daardoor steeds geringer in 
omvang. Ook de Jeugdcommissie maakt hier gebruik van. Voorlopig hebben de andere commissies 
nog geen toegang toe. In 2023 zal worden bekeken of ook andere commissies hiervan gebruik 
kunnen maken. 
 
Wedstrijden 
Het is zeker de bedoeling om in 2023 weer een volledig wedstrijdprogramma te organiseren. Eind 
2022 is een evaluatie gehouden en zijn afspraken gemaakt over de wijze waarop we hier in 2023 mee 
om zullen gaan. Nog voor het eind van 2022 zal een wedstrijdcommissaris worden benoemd. 
Gekeken zal worden of de jeugd vaker deel kan nemen aan de seniorenwedstrijden.  
 
Beheer en Onderhoud 
Beheer en onderhoud van onze viswateren vereist permanent aandacht. De droogte in 2022 heeft 
zeker ook weer schade aan de oevers aangericht. De eerder gemaakte plannen voor een renovatie 
van de Puls zijn nog niet afgerond. Voorlopig zal alleen het deel langs de parkeerplaats worden 
gerestaureerd. Over een voorziening voor mindervaliden is eveneens nog geen besluit genomen. Het 
bestuur zal in de Ledenvergadering van 20 maart a.s. een nadere toelichting te geven.  
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Controles/Globe Security 
Met de Controlecommissie heeft in november nog een overleg plaatsgevonden. Helaas moest 
geconstateerd worden dat de commissie in 2022 niet heeft gefunctioneerd. Het ontbreken van 
voldoende menskracht was hiervan zeker mede de oorzaak. Het bestuur heeft dan ook moeten 
besluiten de activiteiten – vooralsnog en tot nader orde – stil te leggen. Het is niet verantwoord met 
een zo geringe bezetting controles door eigen vrijwilligers uit te voeren. In de loop van 2023 zal 
nagegaan welke oplossingen er voor de toekomst mogelijk zijn. 
De samenwerking met Globe Security verloopt naar wens. Er wordt regelmatig – ook ’s nachts – 
gecontroleerd en over de controle wordt zorgvuldig gerapporteerd. Het aantal overtredingen blijft 
ongeveer gelijk, ca. 7%. Het betreft veelal “kleine” zaken die nog niet hebben geleid tot sancties. Eind 
2022 vindt nog een evaluatie plaats waarna eventuele bijstellingen kunnen plaatsvinden.  
 
Jeugd 
In 2022 heeft de Jeugdcommissie een vrijwel geheel programma kunnen draaien. Voor 2023 is 
inmiddels een programma beschikbaar. Maar ook hier speelt voldoende menskracht een rol om alles 
goed te kunnen doen. In ieder geval zullen weer vislessen worden georganiseerd en zullen er 
jeugdwedstrijden worden gehouden. Ook op het verlanglijstje staat het naar Winterswijk halen van de 
VisVakantieKaravan, georganiseerd door Sportvisserij Nederland. Vrijwel zeker zal hiervan moeten 
worden afgezien omdat onvoldoende menskracht beschikbaar is. Datzelfde gaat vrijwel zeker gelden 
voor de medewerking aan vakantie-activiteiten van Winky. De jaarlijkse JeugdVakantieWedstrijd zal 
wel plaatsvinden. Datzelfde geldt ook voor de viswedstrijd om de HookedonFishing-Cup. 
 
Relatie HFMN en SVN 
De relatie met de Hengelsport Federatie Midden –Nederland en Sportvisserij Nederland is vooralsnog 
ongewijzigd. Nog niet duidelijk is welke de consequenties zijn van de fusie van Sportvisserij Nederland 
en de aangesloten Federaties. Verwacht wordt dat de bedoelde samenvoeging van de 
uitvoeringsorganisatie per 1 januari 2023 wordt uitgesteld. Ook niet duidelijk is wanneer het zg. 
dubbele lidmaatschap zal ingaan. In de begroting is rekening gehouden met een afdracht die gelijk is 
aan die van 2022. 
 
Gemeente Winterswijk (Sportnota 2020; brief aan gemeenteraadsfracties) 
Het afgelopen jaar is veel tijd besteed aan het onder de aandacht brengen van het belang van de 
Karper in de Winterswijkse samenleving. Tijdens het kennismakingsbezoek van de nieuwe wethouder 
is daarover uitvoerig gesproken. De wethouder gaf aan het hechten aan een goed functionerend 
verenigingsleven. De Karper hoort daar wat hem betreft zeker bij. Nog in 2022 is een verzoek om 
erkenning als Sportvereniging gedaan. De wethouder gaf aan dit vanzelfsprekend te vinden, zeker nu 
de Karper ook lid is van NOCNSF. Er wordt op gerekend dat de erkenning er in 2023 zal komen. In 
2023 zal het College van B&W een werkbezoek brengen aan de Karper. 
 
Overleg WRIJ HFMN en Gemeente Winterswijk 
In 2022 is het overleg van het Waterschap, de gemeente Winterswijk en de Hengelsport Federatie 
Midden Nederland weer opgepakt. Partijen erkennen – meer dan voorheen – het belang van een 
goede afstemming. In 2023 zal de Karper hieraan een actieve bijdrage leveren.  
In november heeft Heemraad Floor Wissing een werkbezoek gebracht aan de Karper. Zij onderschrijft 
het nut van goed lokaal overleg en geeft aan – waar nodig – daar zeker een bijdrage aan te willen 
leveren. 
 
Begroting 
De begroting 2023 is taakstellend voor de activiteiten die in 2023 zullen worden ondernomen. Daarbij 
is overigens voorzien in een reservering van ca. 5% (in 2023 € 5.000, -) van de begroting voor 
onvoorziene uitgaven. Invulling hiervan zal afhangen van niet geplande zaken die zich in 2023 weer 
kunnen voordoen. Het bestuur kan dit bedrag – naar behoefte – aanwenden en legt daarover achteraf 
verantwoording af. De contributie is in 2023 niet verhoogd. Een eerste doorkijk naar 2024 geeft aan 
dat – mogelijk – in 2024 ook geen contributieverhoging hoeft plaats te vinden. Dit zal nog aan de 
Ledenvergadering worden voorgelegd.  
 
Informatie-/discussiebijeenkomsten 
Tijdens de ledenvergaderingen is een aantal keren aandacht gevraagd voor het – jaarlijks – 
organiseren van een informatie-/discussiebijeenkomst. Tot nu is dat helaas niet gelukt. Het bestuur zal 
er alles aan doen hiervan een gewoonte te maken.  
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Ledenvergaderingen 
Ledenvergaderingen worden – over het algemeen – maar matig bezocht. Ondanks alle inspanningen 
blijft dit een punt van zorg. Gekeken zal worden of hierin verbetering gebracht kan worden door 
bijvoorbeeld te combineren met een inleiding over een actueel thema, of iets dergelijks. 
 
Visstandbeheer 
De afgelopen jaren Is fors geïnvesteerd in het uitzetten van – kleine - karpers en brasems. Op de 
valreep van 2022 zijn – grote – voorns uitgezet. Over uitzetten van vis in 2023 is nog geen beslissing 
genomen. De visstand is – gezien de vangstresultaten – prima.  
 
Activiteiten/evenementen (ouderen, jeugd, gehandicapten) 
Ook dit is de afgelopen jaren niet van de grond gekomen. Onzeker is of dit in 2023 wel gaat lukken. 
Veel zal daarbij afhangen van het kunnen beschikken over voldoende vrijwilligers. Ook is onzeker of 
zorgorganisaties voldoen menskracht kunnen leveren om dit mogelijk te maken.  
 
Verkoop dag-/weekvergunningen 
De verkoop van dag-/weekvergunningen zal op de huidige werkwijze worden gehandhaafd. Datzelfde 
geldt voor de verkoop van jaarvergunningen. In Groenlo is de verkoop overgenomen door DSZ 
Hartman-Stroet.  
 
PR en Communicatie (Website, Facebook, Instagram, pers, nieuwsbrief) 
In 2022 is de nieuwe automatisering in gebruik genomen. Hierdoor is het mogelijk dat alle 
bestuursleden, maar ook de jeugdcommissie – weliswaar met beperkingen – gelijktijdig kan 
beschikken over alle relevante informatie. De communicatie met de pers is in 2022 duidelijk verbeterd. 
In 2023 zal hieraan nog meer aandacht worden besteed. Binnen het bestuur zal hiervoor iemand 
worden aangewezen. 
 
Evenementen  
Al vaker is het voornemen geuit om meer evenementen te organiseren om daarmee de betrokkenheid 
van de (jeugd-)leden te vergroten. Tot op heden is dat nog maar zeer beperkt van de grond gekomen. 
Inzet in 2023 wordt om hier nu werk van te maken. Gedacht wordt aan iets te organiseren rond de 
Nationale Hengeldag. Bovendien wordt nagegaan of we de VisVakantieKaravan van Sportvisserij 
Nederland in 2024 naar Winterswijk kunnen krijgen.  
 
Tot slot 
Het jaarplan 2023 heeft een groot ambitieniveau. In meerdere opzichten staat De Karper er goed voor. 
Knelpunten zijn er nog steeds, maar ook en vooral uitdagingen om hieraan het hoofd te bieden. Het 
kan dus zo maar zijn dat geplande activiteiten moeten worden uitgesteld of helemaal worden 
geschrapt omdat onvoldoende menskracht beschikbaar is. Oproep aan de leden blijft dan ook: meld je 
aan, we kunne niet zonder voldoende vrijwilligers. De “club” is het waard. 
  
Vaststelling en goedkeuring 
Het jaarplan 2023 is besproken en vastgesteld in de bestuursvergadering van 12 december 2022 en 
zal op 20 maart 2023 ter goedkeuring aan de ledenvergadering worden voorgelegd. 
 
 
 
 
 
 
 
Ricardo Schippers, voorzitter     Hans Bax, secretaris. 
 
 


